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Dank!

Heb alleen nog geen linkje....
Komt die nog?

Verzonden met BlackBerry Work

(www _blackberry.com)

Van: 2. <BEERETNi minvws ni
Datum: dinsda 01]un.

=)
9:08 PM

Aan: BES5.1.2eBE EB
Onderwerp: RE: Extra yp

zeker IEEE
Naast de kernleden zijn ook de andere leden van het bao van harte witgenodigd
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Hi AF

Behoor ik ook tot de genodigden omdat het gaat over (sport)evenementen?
Of niet? Anders reserveer ik m’n agenda.
Dank alvast!

Groet EEF
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Onderwerp: Extra BAO

Geachte (kern)leden van het BAO.

Gisteren is in het BAO de afspraak gemaakt dat n.a.v. het advies over de fieldlabs type IV nader advies aan het OMT gevraagd zou worden:

‘welke mitigerende maatregelen zijn nodig om type IV evenementen te laten plaatsvinden?’ We bespraken de leeftijdgrens voor kinderen, de

voorwaarden waaronder werknemers getest worden en het advies om dagevenementen mogelijk te maken.

We hadden op dat moment niet helemaal scherp onder welke tijdsdruk een beslissing op dat punt staat. Het OMT komt op 14 juni met een

regulier advies en de organisatoren van (meerdaagse)evenementen in stap 4 willen graag snel helderheid over de voorwaarden. Deze snelle

helderheid is ook van belang vanwege de werking van de garantieregeling evenementen.

De epidemiologische visie van het OMT is al in het BAO toegelicht. Maar het bestuurlijke en organisatorische aspecten roepen nu nog vragen op

die om aanscherping vragen. Ook bespreking in het veiligheidsberaad van voorwaarden en mitigerende maatregelen voor evenementen vanaf

slap 4 vraagl verder afstemming. We willen daarom nogmaals met het kern BAO overleggen hoe u aankijkt tegen de bestuurlijke wenselijkheid

en haalbaarheid van het in juli of augustus organiseren van deze evenementen. Daarbij toetsen we ideeén voor mitigerende maatregelen, zoals

het beperken van het aantal bezoekers, het testen na afloop en het pas in augustus toestaan van meerdaagse evenementen. We zouden

daarvoor graag nog een verhelderende sessie met het BAO hebben.

Als tijdstip stellen wij morgenochtend van 10.30 tot 11.15 uur voor. Wij hopen dat u hiervoor uw agenda kunt vrijmaken.

Met vriendelijke groeten


